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Protokół nr 4/2023                                                                                                 

z posiedzenia LI Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

WAK.0002.4.2023 

LI Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 24 kwietnia 2023 roku odbyła się w auli 

Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:56 tego 

samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

W zastępstwie Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie Pana Leszka 

Smuniewskiego Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan 

Robert Wróbel, witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad.  

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Zenon Durka 

5. Anna Gajewska 

6. Zbigniew Garbaczewski 

7. Mirosław Kado 

8. Michał Kobrzyński 

9. Izabela Kownacka 

10. Grzegorz Kubalski 

11. Zenon Kuska 

12. Konrad Michalski 

13. Agnieszka Powała 

14. Wiesław Smoczyński 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Jacek Szczepański 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 

22. Grzegorz Zbroch 
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Wiceprzewodniczący Rady Pan Robert Wróbel poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż będzie prowadził obrady do momentu 

przybycia Pana Leszka Smuniewskiego, który z uwagi na obowiązki służbowe nie może        

w chwili obecnej uczestniczyć w Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Robert Wróbel zapytał, czy któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad - stanowi załącznik nr 3 do protokołu. W związku z brakiem 

uwag, przystąpił do jego realizacji. 

Kolejno Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że w dniu dzisiejszym zostaną wręczone 

brązowe odznaki za zasługi dla sportu nauczycielom w-f – trenerom z Powiatu 

Legionowskiego, przyznane przez Ministra Sportu i Turystyki Pana Kamila Bortniczuka. 

Dodał, że wręczenie tych odznaczeń, to inicjatywa Przewodniczącego Powiatowego 

Szkolnego Związku Sportowego – prośba stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Następnie 

poprosił o wprowadzenie do tematu. 

Pan Roman Madej powiedział, że odznaczenia zostaną wręczone nauczycielom: 

1) Pani Barbara K.; 

2) Pan Dariusz P.; 

3) Pan Paweł K. 

Dodał, że wymienione osoby to działacze społeczni. Organizują zawody na szczeblu 

gminnym i powiatowym, międzypowiatowym i wojewódzkim. 

Pan Roman Madej zwrócił się z prośbą do Prezesa Szkolnego Związku Sportowego 

Warszawy i Województwa Mazowieckiego Pani Iwony Zielińskiej – Mróz, aby                            

z upoważnienia Ministra wręczyła odznaki. 

Starosta Legionowski Pan Sylwester Sokolnicki i Wicestarosta Legionowski Pan Konrad 

Michalski wręczyli pamiątkowe upominki dla osób nagrodzonych.  

Na sali rozległy się oklaski. 
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3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Robert Wróbel powiedział, że przedstawi informacje Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Legionowie. Nadmienił, że w okresie od dnia 24.03.br. do dnia 20.04.br., 

wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady następujące pisma: 

1) uchwała Nr XLIII/333/2023 Rady Miejskiej w Bieżuniu z dnia 21 marca 2023 r. 

w sprawie obrony dobrego imienia Św. Jana Pawła II – stanowi załącznik nr 5 

do protokołu; 

2) stanowisko Nr 13/23 Rady Miejskiej w Nasielsku z dnia 24 marca 2023 r.              

w sprawie sprzeciwu wobec proponowanych przez PKP Polskie Linie Kolejowe 

S.A. wariantów korytarzy nr 4 i 6 nowo projektowanej linii kolejowej wskazanych 

na potrzeby opracowywania dokumentacji pt. „Zwiększenie przepustowości        

na odcinku Warszawa Wschodnia – Nasielsk (Kątne/Świercze)” w ramach 

projektu pn. „Prace przygotowawcze dla wybranych projektów” – stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu;  

3) uchwała Nr LIV/330/2023 Rady Powiatu Nowodworskiego z dnia 30 marca        

2023 r. w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec przebiegu wariantów linii 

kolejowych opracowanych na potrzeby PKP PLK S.A. na odcinku Warszawa 

Wschodnia – Nasielsk (Kątne/Świercze) – stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

4) Uchwała Nr 83/2023 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej                      

w Warszawie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Legionowskiego          

za 2022 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego Powiatowej 

Instytucji Kultury w Legionowie za 2022 rok oraz informacją o stanie mienia 

Powiatu Legionowskiego; 

Pan Robert Wróbel dodał, że uchwała została przesłana Radnym drogą 

elektroniczną w dniu 31 marca br.   

5) sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Integracji Społecznej              

za 2022 rok, zawierające rozliczenie dotacji, efekty reintegracji zawodowej            

i społecznej, a także preliminarz wydatków i przychodów na rok bieżący – 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

6) Uchwała Nr 94/2023 Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Legionowie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022” 

– stanowi załącznik nr 9 do protokołu;  

Pan Robert Wróbel dodał, że sprawozdanie zostało przekazane Członkom Komisji 

Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych i omówione na posiedzeniu komisji              

w dniu 17 kwietnia br.; 

7) sprawozdanie od Zarządu Powiatu w Legionowie z realizacji Powiatowego 

Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Legionowskiego na lata 2019 – 2022 

– stanowi załącznik nr 10 do protokołu; 

Pan Robert Wróbel powiedział, że sprawozdanie zostało przekazane do członków 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu i będzie omówione na posiedzeniu komisji 

zgodnie z planem pracy; 

8) protokół z kontroli problemowej w Wydziale Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania 

Funduszy w Starostwie Powiatowym w Legionowie, przeprowadzonej przez 

Komisje Rewizyjną – stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

Pan Robert Wróbel dodał, że kontrola została przeprowadzona w zakresie 

organizacji, zarządzania i finansowania publicznego transportu zbiorowego na 

terenie Powiatu Legionowskiego w latach 2020 – 2022; 
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9) do wiadomości: pismo Starosty Legionowskiego skierowane do Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie w sprawie udzielenia 

informacji na jakim etapie jest obecnie opracowanie kompleksowej 

dokumentacji projektowej na realizację inwestycji pn. „Rozbudowa prawego 

wału przeciwpowodziowego rzeki Wisły na odcinku Jabłonna – Nowy Dwór 

Mazowiecki” – stanowi załącznik nr 12 do protokołu; 

10) odpowiedź od Starosty Legionowskiego na pytanie Pana Wiesława 

Smoczyńskiego, zadane podczas Sesji Rady Powiatu w Legionowie w dniu             

27 marca br., w sprawie budowy ronda na skrzyżowaniu ul. Strużańskiej                    

z ul. Przyszłość oraz z ul. Słoneczną w Stanisławowie Pierwszym – stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu; 

Pan Robert Wróbel dodał, że odpowiedź została przesłana Radnemu drogą 

elektroniczną w dniu 14 kwietnia br.; 

11) zaproszenie od Starosty Legionowskiego na uroczyste podpisanie umowy                

z wykonawcą rozbudowy drogi powiatowej Nr 1820W w ciągu ulicy Partyzantów 

w Gminie Jabłonna – stanowi załącznik nr 14 do protokołu;  

Pan Robert Wróbel dodał, że zaproszenie zostało przesłane Radnym drogą 

elektroniczną w dniu 06.04.br.; 

12) wniosek o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu Legionowskiego”               

dla ks. Lucjana Szcześniaka – stanowi załącznik nr 15 do protokołu ; 

Pan Robert Wróbel dodał, że posiedzenie Kapituły do opiniowania wniosków             

o nadanie tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu Legionowskiego” odbędzie się        

w dniu 24.04.br.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Legionowie poinformował, że wszystkie pisma są 

dostępne w Biurze Rady do wglądu. 

 

Kolejno przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych przez Radnych. 

Dodał, że oświadczenie należy złożyć do 2 maja br.: dwa egzemplarze oświadczenia 

majątkowego – oryginały oraz dwa egzemplarze PIT za 2022 rok. Nadmienił,                          

że oświadczenia należy składać do Biura Rady. 

 

Pan Robert Wróbel powiedział, że termin kolejnej Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

zaplanowany jest na 29 maja br. 

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego                 

o przedstawienie sprawozdania. 

Starosta Legionowski powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące pracy 

Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Legionowie Radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu 

Następnie przedstawił prezentację na temat najważniejszych, bieżących prac na terenie 

Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Nadmienił, że jeżeli są pytania, to oczywiście zostaną udzielone odpowiedzi. 

Wiceprzewodniczący Rady podziękował za przedstawienie sprawozdania i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński złożył podziękowanie Staroście Legionowskiemu za udzieloną 

informację w sprawie budowy ronda w Stanisławowie Pierwszym. Kolejno dodał, że bardzo 

go cieszy postęp budowy LO w Stanisławowie Pierwszym.  

Pani Agnieszka Borkowska zapytała o przetarg na skrzyżowanie ulic Jagiellońskiej                    

i Słowackiego w Legionowie. Na jakim etapie realizacji jest obecnie ta inwestycja? 

Powiedziała, że również jest zainteresowana tematem wałów przeciwpowodziowych. 

Pan Robert Wróbel odpowiedział, że informacja odnośnie wałów przeciwpowodziowych jest 

dostępna w Biurze Rady i można się z nią zapoznać.   

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że przetarg na skrzyżowanie ulic Jagiellońskiej                

i Słowackiego nie został jeszcze rozstrzygnięty, ponieważ kwoty oferowane przez 

wykonawców są za wysokie w porównaniu do środków zabezpieczonych w budżecie 

powiatu.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

5. Poradnictwo, diagnozowanie oraz wspieranie edukacji na terenie Powiatu 

Legionowskiego – sprawozdanie z działalności Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej za 2022 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do p.o. Dyrektor Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Legionowie o przedstawienie sprawozdania. Nadmienił, 

że sprawozdanie zostało wcześniej udostępnione Radnym do zapoznania. 

Pani Agata Gruczek omówiła sprawozdanie – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Pan Robert Wróbel podziękował za omówienie sprawozdania i zaproponował dyskusję. 

Dodał, że sprawozdanie zostało również omówione na posiedzeniu Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Spraw Społecznych, na której odbyła się dyskusja w tym zakresie.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że wiadomym jest, iż poradnie pedagogiczne                  

i psychologiczne w kontekście ostatnich zdarzeń, zarówno wojennych jak i pandemicznych 

są niezbędne. Ponieważ zarówno dorośli, jak i dzieci mają problemy. Dodał, że na terenie 

Powiatu Legionowskiego działa jedna poradnia publiczna i kilka niepublicznych. 

Potwierdziła to Pani Agata Gruczek. 
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Kontynuując Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że poradnie niepubliczne dostają 

dotacje, ale oprócz tego mogą pobierać opłaty. Natomiast poradnia publiczna nie. Zapytał, 

jak poradnia sobie radzi z tą konfrontacją? Jaka jest współpraca pomiędzy Poradnią 

Psychologiczno – Pedagogiczną w Legionowie, a poradniami niepublicznymi?  

Pani Agata Gruczek powiedziała, że na terenie Powiatu Legionowskiego jest ok                        

5 niepublicznych poradni, natomiast tylko Państwowa Publiczna Poradnia może wydawać 

orzeczenia o sposobie kształcenia specjalnego i opinie o wczesnym wspomaganiu rozwoju. 

Dodała, że poradnie niepubliczne mogą wydawać opinie np. o dysleksji, dyskalkulii, 

odroczenie obowiązku szkolnego. Ponadto poradnie niepubliczne prowadzą działalność 

diagnostyczną. Dodatkowo prowadzą zajęcia w ramach wczesnego wspomagania rozwoju, 

które są bezpłatne, ponieważ tak stanowią przepisy prawa.    

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady przystąpił 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 

6. Zadania, cele i zakres działania pomocy społecznej na terenie powiatu – 

sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2022 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o przedstawienie sprawozdania. Dodał, że sprawozdanie 

zostało wcześniej udostępnione Radnym do zapoznania – stanowi załącznik nr 19              

do protokołu.  

Pani Magdalena Jagnyziak omówiła najważniejsze zadania realizowane przez PCPR                

w Legionowie – prezentacja stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Do posiedzenia Rady Powiatu w Legionowie dołączył Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie sprawozdania i zaproponował dyskusję,          

w której udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado odniósł się do wynagrodzenia dla rodzin zastępczych. W jego ocenie      

w poprzednich latach wynagrodzenie dla osób zatrudnionych w rodzinach zastępczych nie 

było tak wysokie. Zapytał, czy to jest nowa forma wynagrodzenia? 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że to nie jest nowe wynagrodzenie. Dodała,            

że każda rodzina zawodowa, zgodnie z ustawą ma prawo wystąpić o osobę do prac 

gospodarczych. Jeżeli jest trójka lub powyżej trójki dzieci w rodzinie zastępczej to Starosta 

może taką pomoc przyznać. Nadmieniła, że generalnie każda rodzina zastępcza korzysta    

z tej pomocy.     

Pan Zbigniew Garbaczewski zapytał o wydawanie kart do parkowania dla osób 

niepełnosprawnych. Dodał, że zrozumiał, że zostało wydanych ponad 300 kart i że te karty 

są wydawane dla osób niepełnosprawnych fizycznie.  

Pani Magdalena Jagnyziak powiedział, że karty są wydawane osobom, które mają 

stwierdzoną niepełnosprawność ruchową i że stwierdza to każdorazowo lekarz orzecznik. 
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Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że z jego obserwacji wynika, iż te karty otrzymują 

osoby pełnosprawne. Dodał, że nie wie, czy w Powiecie Legionowskim też takie sytuacje 

mają miejsce. Zauważył, że coraz więcej osób sprawnych fizycznie korzysta z miejsc 

parkingowych przeznaczonych dla osób niepełnosprawnych. W jego ocenie te osoby mogą 

nadużywać tych kart. 

Pani Magdalena Jagnyziak odpowiedziała, że być może są to osoby, które pomagają osobie 

niepełnosprawnej. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady podziękował za 

przedstawienie sprawozdania i dyskusję,  przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

Pan Leszek Smuniewski złożył podziękowanie Wiceprzewodniczącemu Rady za 

dotychczasowe prowadzenie Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

 

 

7. Podsumowanie Programu Promocji Zdrowia za 2022 rok i przedstawienie 

założeń programu na rok 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o podsumowanie Programu Promocji 

Zdrowia za 2022 rok i przedstawienie założeń programu na rok 2023. 

Wicestarosta Legionowski powiedział, że w Powiecie Legionowskim realizowane jest kilka 

programów zdrowia, które mają za zadanie wykrywać raka gruczołu krokowego, raka piersi 

i raka jelita grubego. Dodał, że programy cieszą się dużą popularnością i środki 

przeznaczane na ten cel wykorzystywane są w całości. Nadmienił, że w powiecie 

funkcjonują od wielu lat. Kolejno dodał, że we współpracy z Urzędem Marszałkowskim, 

powiat będzie jeszcze rozszerzał ofertę dla mieszkańców. Poprosił o przedstawienie 

szczegółów Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych. 

Pan Mirosław Pachulski przedstawił prezentację – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie sprawozdania i zaproponował dyskusję,          

w której udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado odniósł się do kwestii wad postawy u dzieci. Dodał, że Pan Mirosław 

Pachulski powiedział, że ilość wykrytych wad postawy nie odpowiada ilości dzieci. Zapytał, 

jaki jest procent dzieci z tych 1661 u których wykryto wady postawy? Zapytał również, czy 

jest możliwość porównania z wynikami sprzed 10, 20 lat i czy ta ilość dzieci z wadami 

postawy wzrasta? 

Pan Mirosław Pachulski powiedział, że ilość dzieci z wadami postawy wzrasta, ale szczegóły 

w tym zakresie zostaną przygotowane i odpowiedź zostanie przekazana.    

Pani Anna Gajewska powiedziała, że analizowała wyniki wykrywania wad postawy u dzieci 

z ostatnich 3-4 lat. Dodała, że wyniki są bardzo złe. Nadmieniła, że wyniki zostały 

przedstawione np. w szkole podstawowej w Serocku. Zaznaczyła, że w niektórych szkołach 
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rozpoczęły się dodatkowe zajęcia sportowe, które są realizowane. Kolejno dodała, że ten 

program jest bardzo potrzebny, gdyż rodzic otrzymuje informację, że dziecko ma wadę 

postawy i kolejno uczestniczy w spotkaniach, na których te wyniki są analizowane.       

Pani Anna Gajewska powiedziała, że sprawozdanie Programu Zdrowia za 2022 rok, 

sprawozdanie z działalności PCPR w Legionowie i sprawozdanie z działalności Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Legionowie były analizowane na posiedzeniu Komisji 

Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Pan Mirosław Pachulski powiedział, że chciałby jeszcze powiedzieć, że powiat złożył wniosek 

do Marszałka o dofinansowanie badań w kierunku tarczycy dla 879 kobiet z terenu Powiatu 

Legionowskiego i na szczepienia przeciw HPV dla 79 dziewczynek w wieku 11 – 13 lat. 

Dodał, że wyniki rozpatrzenia tego wniosku mają zostać ogłoszone w dniu 25 kwietnia br.    

Pan Mirosław Kado odniósł się do programów profilaktycznych (kolonoskopia, choroby 

prostaty i rak piersi). Dodał, że w żadnym z tych badań powiat nie osiągnął poziomu 100 

%. Zapytał, czy nigdy nie udaje się osiągnąć 100 % wykonania tych badań? 

Pan Mirosław Pachulski odpowiedział, że najprawdopodobniej ktoś kto został 

zakwalifikowany, z jakiegoś powodu po prostu z badania nie skorzystał. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady podziękował za 

przedstawienie sprawozdania i dyskusję. Następnie przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                        

Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r.              

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli.  

Pan Mirosław Kado zapytał czy wkład własny powiatu to są środki finansowe od rodziców 

dzieci, które będą uczestniczyły w omówionych wycieczkach? 

Pani Katarzyna Rembelska potwierdziła. 
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W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 24.04.br. pozytywnie 

zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester 

Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, 

Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Izabela Kownacka 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Cichocki, Grzegorz Kubalski 

Uchwała Nr 328/LI/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę Nr 308/XLIX/2022 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023 – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Miasta Legionowo. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Legionowskiego                  

o omówienie projektu uchwały. 

Pan Konrad Michalski powiedział, że projekt uchwały był omówiony na posiedzeniach 

właściwych komisji. Nadmienił, że corocznie powiat udziela pomocy finansowej na imprezy 

plenerowe organizowane w poszczególnych gminach. Omawiany projekt uchwały dotyczy 

udzielenia dotacji celowej dla Miasta Legionowo – kwota 5.000,00 zł.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Miasta Legionowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Zenon 

Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Cichocki, Grzegorz Kubalski 

Uchwała Nr 329/LI/2023 Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej              

dla Miasta Legionowo - stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji 

Pana Kamila L. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o omówienie projektu uchwały. 

Pan Mariusz Śledziewski przedstawił uzasadnienie zawarte w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Kamila 

L.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Zenon 

Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, 
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Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Szczepański 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Śledziewski 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Cichocki, Grzegorz Kubalski 

Przewodniczący Rady powiedział, że z uwagi na problemy techniczne jedna osoba nie 

mogła wziąć udziału w głosowaniu.  

Uchwała Nr 330/LI/2023 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie rozpatrzenia petycji 

Pana Kamila L. – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

11. Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z L Sesji Rady Powiatu                       

w Legionowie, która odbyła się w dniu 27.03.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

Zapytał, czy teraz ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Zenon Durka, Anna Gajewska, 

Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Zenon 

Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Śledziewski 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Cichocki, Grzegorz Kubalski 

Przewodniczący Rady powiedział, że z uwagi na problemy techniczne Pan Mariusz 

Śledziewski nie może wziąć udziału w głosowaniu.  

Pan Leszek Smuniewski potwierdził, że protokół z L Sesji Rady Powiatu w Legionowie został 

przyjęty. 
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12. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pani Agnieszka Borkowska zapytała, czy odbyło się spotkanie między gminami                         

i nadleśnictwem w sprawie dzików na terenie Powiatu Legionowskiego?   

Kierownik Referatu Zarządzania Środowiskiem Pan Hubert Macioch powiedział, że do 

wszystkich gmin w Powiecie Legionowskim zostało wystosowane pismo informujące               

o możliwościach zastosowania środków prawnych w tym zakresie, które gminy mogą 

realizować w poszczególnych przypadkach. Została przekazana również informacja 

udzielona przez Powiatowego Lekarza Weterynarii Pana Macieja Wierzchonia o możliwości 

zastosowania Rozporządzenia Powiatowego Lekarza Weterynarii o odłowie sanitarnym oraz 

o możliwościach prawnych w zakresie zastosowania art. 45 ust. 3 Prawa Łowieckiego. 

Dodał, że Nadleśnictwo Jabłonna nie ma kompetencji w zakresie zwierząt przebywających 

poza obwodami na terenach zurbanizowanych. 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że posiada informację z Gminy Legionowo i Gminy 

Jabłonna, że to nie jest ich problem. W jej ocenie wysyłanie takich pism nic nie pomoże. 

Nadmieniła, że tereny są niszczone, mieszkańcy boją się wychodzić. Zwróciła się z prośbą, 

aby spróbować zorganizować takie spotkanie.      

Członek Zarządu Pan Artur Stankiewicz powiedział, że skoro pisma i wypowiedzi 

Powiatowego Lekarza Weterynarii nie będą skuteczne, to poprosił, aby Radna wskazała,    

co może wnieść takie spotkanie w tej sprawie? Dodał, że w kompetencji powiatu nie jest 

wchodzenie w zakres obowiązków, należących do gmin. 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że kilka lat temu odbywały się spotkania, które 

przyniosły efekt w postaci odłowu zwierząt. W jej ocenie wysyłanie pism nic nie daje. 

Dlatego wnosi, aby takie spotkanie się odbyło.  

Pan Artur Stankiewicz powiedział, że w tej sprawie decyzje podejmują włodarze gmin. 

Treść wysłanego pisma, wskazuje kompetencje w tym zakresie. Takie rozmowy mogą 

zostać podjęte, jeżeli włodarze gmin wystąpią w ramach swoich kompetencji i zgodnie            

z procedurą i przepisami prawa, to wtedy odłów zwierząt może nastąpić. Nadmienił,              

że władze powiatu nie mogą nakazać wykonywania określonych działań gminom, mogą 

jedynie apelować, co zostało wykonane. 

Pani Agnieszka Borkowska poprosiła o informację, jakie odpowiedzi wpłynęły na to pismo 

od gmin. 

Starosta Legionowski powiedział, że został powołany Naczelnik Wydziału Edukacji oraz 

Nowy Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego.   

Kolejno dodał, że kończą się rozmowy w zakresie koncepcji rozbudowy Starostwa 

Powiatowego w Legionowie. Zaprosił osoby zainteresowane, aby zgłaszały się do 

Sekretarza Powiatu Legionowskiego, jeżeli chciałyby zapoznać się ze szczegółami w tej 

sprawie. 
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Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez 

Radnych do Biura Rady do 2 maja br. 

 

 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

  

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

  

 

Protokół przygotowała Agata Szraga 

 


